
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 6/ 2011 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Söndag 07 Augusti 2011, 20.00 

 

Plats Telefonmöte 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot  

    Roger Öberg Styrelseledamot  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Barbro Forsman Kassör (Del av mötet) 

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 

Ej Närvarande Roger Andersson Styrelseledamot 

 

 

 

 

§ 61 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 62 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 63 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 64 Ekonomi 

Mats föredrog redovisning som kommit från Barbro. 

 

§ 65 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

 

En information från SBF har kommit med att en förening har bytt distrikt. 

Beslut: Ulf tillskriver Bilstyrelsen i frågan. 

 

Sofie Lundmark har ställt frågan om hur mycket som finns kvar i hennes resebudget. 

Beslut: Barbro meddelar Sofie. 

 

NMS Boden har sökt om dispens för att kunna använda Jocke Lidberg som Teknisk Kontrollant 

vid Kanonrundan 2011-08-13. 

Beslut: Styrelsen tillstyrker dispensen efter förklaring från tekniska kommittén. 

 

 



§ 66 På gång 

Inga nya frågor. 

 

§ 67 Enkät om ”Vad är det som händer 2011” / RC DM framtid 

En del funderingar har inkommit, det skulle kunna vara betydligt flera som kommit in med 

tankar. 

Beslut: Vi avbryter enkäten två veckor före nästa fysiska möte. 

 

§ 68 Höstutbildning 

Mats kollar med utbildningskommittén om det blivit klart med var årets 

höstutbildning/konferens kommer att äga rum. 

Vi skickar brev till SGA:na för att de i god tid kan planera sina grenar, och påminna om att 

datumansökningar för kommande säsong snart ska vara inne. 

En särskild inbjudan till distriktens styrelser ska också skickas ut, viktigare nu än någonsin att 

vi tillsammans hittar lösningar på alla inställda tävlingar, föreningar står i dag med stora värden 

i sina anläggningar och få tävlingar körs på dessa. 

 

§ 69 Ej föranmälda frågor 

 

A. Domarutbildning 

Den nya domarutbildningen bör komma igång under september månad. 

 Beslut: Mats kollar med utbildningskommittén. 

 

§ 70 Nästa sammanträde 
Nästa möte 4/9 i Piteå. 

 

§ 71 Avslutning 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


